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Adviesraad	  Samenlevingszaken	  Maassluis	  
 
Gehouden op woensdag  28 oktober 2015 
 
 
 
 
Aanwezig:  Bart Luttik, Gijs van Leeuwen, Loura Raamsdonk, Martha Vonk, 
Sjoukje van der Loo,  Henri Brendel, Tino Simons, Trudi van Doornik, Marga 
Brijs en Sandra Mauwer 
 
Afwezig : Diane van Loo 
 
Verslag:  Joke van Zalingen 
 
 
1.  Opening. 
We vergaderen vanmiddag in zaal de Buijs op het Stadhuis, waar Bart de 
vergadering opent. 
 
2.  Inspraak/ Vragen half uur. 
Er zitten vier toehoorders op de publieke tribune. Er wordt geen gebruik 
gemaakt van het spreekrecht. 
 
3.  Mededelingen. 
Sandra Mauwer gaat de Adviesraad verlaten. Hoe de opvolging van Sandra 
geregeld wordt, komt op de agenda van de extra vergadering van het 
Dagelijks Bestuur van18 november a.s. Hier komt ook aan de orde of dit wel 
het juiste moment is om de werkgroepen WMO en Seniorenbeleid / 
woonservicezones weer te splitsen. 
Aan de agenda worden toegevoegd het besluitenlijstje van het DB en de 
vraag of er aan het eind van de vergadering behoefte is aan een besloten 
deel. 
 
4.  Ingekomen en uitgaande stukken. 
Afscheid burgemeester Karssen. Bart, Trudi en Gijs zijn naar de middag- 
en/of avondsessie geweest. De burgemeester wilde weten hoe het contact 
met de allochtone bevolking is. Dit komt moeilijk van de grond, mede omdat 
de allochtone medeburger sterk gericht is op de eigen leefgemeenschap. 
Sjoukje gaat, gezien de opmerking van de burgemeester, informeren of er 
een platform allochtonen in oprichting is. 
Gijs benadrukt het belang van de deelname van allochtonen aan onze 
samenleving en Marga stelt voor de AS daarin het voortouw te laten nemen. 
Dit onderwerp wordt tevens meegenomen in het bestuurlijk overleg met de 
wethouders op 25 november a.s. 
Loura biedt aan contact te leggen met mevrouw Nawal van Aan Zet. 
Trudi stelt voortaan het besluitenlijstje van het DB op.  
Martha verzoekt haar prive-adres niet op het visitekaartje te vermelden. 
De niet-actieve leden in de deskundigenpool zijn benaderd; 4 leden hebben 
hun lidmaatschap opgezegd. Het aantal personen in de DP komt hiermee op 
22. Gijs benadrukt dat mensen uit de pool niet per se hoeven deel te nemen  
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aan werkgroepvergaderingen, het gaat om hun deskundige inbreng. 
Extra ingekomen stukken die nog niet op de lijst staan zijn; input van 
Stroomopwaarts op het werkplan van de AS voor 2016, de verordening 
loonkostensubsidie en het concept-subsidieoverzicht. 
 
  
5.Verslag van de vergadering van 23 september 2015. 
Blad 1 
Onder kopje aanwezig: Diane van Loo met een e , onder mededelingen: 
Desiree met twee e’s, achter in gesprek komt komen, De vervolgafspraak is 
uitgesteld (was 16 oktober). Er is een nieuwe datum vastgesteld:18 januari 
2016. 
Blad 2 
Gijs heeft gesproken met personeelszaken……toegevoegd: van de 
Gemeente. (blad 2) 
Blad 3 
Sonneveld met een s.  
 
6.Concept-advies “Bevordering Vrijwilligerswerk in Maassluis” 
Dit ongevraagde advies is voorbereid door een werkgroep uit de Adviesraad 
en de Deskundigenpool (Gijs van Leeuwen, Trudi van Doornik, Els Klop, 
Marius Langenberg en Jo Verhaegen). De aanleiding was het bezoek van de 
werkgroep WMO aan diverse instellingen. Hieruit bleek dat er  in toenemende 
mate behoefte is aan vrijwilligers. 
Het advies bevat suggesties rond 4 thema’s: 
1. Versterking Steunpunt Vrijwilligerswerk 
2. Doelgroepenbeleid gestalte geven 
3. Betere ondersteuning geven aan organisaties bij het managen van 

vrijwilligers. 
4. Vrijwilligerswerk door uitkeringsgerechtigden stimuleren. 
Er is een gemeentelijk beleid voor de jaren 2014-2018, maar dit beleid kan 
verbeterd worden door het aanscherpen van het doelgroepen beleid. 
Discussie volgt. Henri vindt het een goed stuk maar vindt dat de begrippen 
mantelzorger en vrijwilliger door elkaar lopen. Een mantelzorger is géén 
vrijwilliger. Dit moet duidelijker in het advies naar voren komen. Ook moet het 
advies worden aangescherpt waar het gaat om het toestaan van 
vrijwilligerswerk door Stroomopwaarts. Gijs zal de adviezen 4b en c 
aanpassen. Het bibliotheekabonnement is al gratis voor 
uitkeringsgerechtigden, dit punt wordt geschrapt. Martha benadrukt dat er er 
geen twee soorten vrijwilligers moeten ontstaan (wel of niet beloond). Tino 
zegt dat er een slag te maken is bij het Steunpunt Vrijwilligerswerk. Marga is 
van mening dat er meer aandacht moet komen voor doelgroepenbeleid. Gijs 
past de nota aan en biedt deze daarna aan aan het college. 
 
7. Aanzet werkprogramma 2016. 
Het werkplan is nog niet helemaal klaar. Gijs streeft ernaar dit plan tijdens de 
AS-vergadering van 9 december vast te stellen. De werkgroepen wordt 
gevraagd suggesties te sturen naar Gijs.  
Tino vraagt of 2015 geëvalueerd wordt. Dit gebeurt in het jaarverslag. Gijs 
stelt dat uit de tussentijdse evaluatie bleek dat we medio 2015 goed op koers 
lagen. Hij verwacht aan dat het eind van het jaar bijna alle doelen zijn bereikt. 
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8. Vergaderdata 2016. 
 21 januari moet 20 januari zijn. Bart zegt 2 maart en 25 mei niet aanwezig te 
kunnen zijn. De lijst wordt nog besproken in het DB. 
 
9. Overige punten. 
- Het programma voor de gecombineerde vergadering met de DP op 24 
november a.s.in de Hooftzaak is nog niet rond. Doelstelling is: géén zware 
kost, maar elkaar ontmoeten in een andere setting dan de vergadermodus. 
- Aandachtspunt voor het gesprek met de wethouders zal voornamelijk zijn de 
bemensing van de AS. 
- Promoten van de AS zal gebeuren via flyers en posters en advertenties in 
de Schakel. Niet door middel van billboards, die zijn te vluchtig. 
- De voorzitters van de werkgroepen wordt gevraagd voortgangsgesprekken 
te voeren met de leden  van de Deskundigenpool. Bart gaat gesprekken 
voeren  met de leden van de AS.  
- In het schema van aftreden staan bij Loura twee data van aftreden. Sjoukje 
past dit aan. 
- Binnen de vergadering blijkt geen behoefte aan een besloten deel van de 
vergadering. 
 
10.Rondvraag. 
Gijs spreekt zijn bezorgdheid uit over het gebrek aan beschutte werkplekken 
in Maassluis. Een gesprek met Stroomopwaarts (Anne v.d.Langemheen) 
leverde weinig op. Tino merkt op dat ook het MOG deze zorgen deelt. De 
urgentie is dermate hoog dat hierover een ongevraagd advies gemaakt wordt. 
Dit advies wordt aangekondigd in het komende gesprek met de wethouders. 
Loura vraagt Sjoukje de mails die binnenkomen in de postbus 
Samenlevingszaken te filteren. De vraag is welke criteria moeten worden 
toegepast. Dit wordt nog besproken in het DB. Sjoukje zal de uitnodigingen 
voor symposia etc. markeren. 
 
11. Sluiting. 
Bart dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 
 
 

 
 

      
 

 
 
 
 
  
 
 

 
 


